
Protokół Nr 25/2017  
z posiedzenia Zarządu Powiatu w  Nidzicy 

 w dniu 5 października 2017 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 
Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Henryk Klimaszewski, p. Janusz 
Kwiatek, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Kierownik 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału 
Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska oraz Kierownik 
Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska - p. Agnieszka Szczepkowska. 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 
 

Porządek obrad: 

I. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Informacja o wszczętych postępowaniach administracyjnych w sprawach ustanowienia na 

rzecz Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy trwałego zarządu na nieruchomościach 
zajętych pod drogi powiatowe. 

2. Informacja Burmistrza Nidzicy o wszczętym postępowaniu w sprawie podziału 
nieruchomości w Nataci Wielkiej, w wyniku którego Powiat Nidzicki nabędzie grunty na 
poszerzenie drogi powiatowej. 

3. Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 
4. Informacja o stanie nieruchomości powiatowych w związku z dokonanym przeglądem 

okresowym. 
II. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji ZSZiO, 
2) zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji CKP, 
3) zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji SOS-W, 
4) zatwierdzenia arkusza organizacji Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 
2. Informacja o podziale nagród Starosty. 
3. Opinia w sprawie Wicedyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. 

III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 
1. Prośba o wydanie opinii odnośnie realizowanej inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi 

publicznej przy ul. 1 Maja w Nidzicy”. 
2. Zawiadomienie Wójta Gminy Kozłowo o podjęciu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
w obrębie geodezyjnym Górowo. 

IV. Wydział Finansowy: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2017. 
2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2017, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2036. 

3) Wnioski finansowe. 
 
Ad. I.1.  
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że do Zarządu Powiatu wpłynęły wnioski 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy  o przekazanie w trwały zarząd na czas nieokreślony 
nieruchomości wchodzących w skład dróg powiatowych: 

- Nr 1603N Czarny Piec – Napiwoda. 
- Nr 1546N dr. Nr 1253N – Kozłowo, 



- Nr 1536N Muszaki – Grabowo- Jagarzewo, 
- Nr 1587N dr. Szkotowo- Rogóż- Kozłówko- Zakrzewo- Sarnowo- Działdowo (dr. woj.nr 
545).  
p. Iwona Urbanowicz uważa wnioski PZD za zasadne, gdyż zgodnie z ustawą o drogach 

publicznych zarządca drogi sprawuje nieodpłatny trwały zarząd gruntami w pasie drogowym. 
W sprawach tych zostały wszczęte postępowania administracyjne mające na celu ustanowienie 
na rzecz w/w jednostki organizacyjnej trwałego zarządu nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Powiatu Nidzickiego.  

Zarząd nie wniósł uwag odnośnie wyżej  przedstawionego postępowania. 
 
Ad. I.2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła zawiadomienie Burmistrza Nidzicy o wszczęciu 

postępowania administracyjnego w sprawie podziału nieruchomości położonej w obrębie Natać 
Wielka oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków numerami działek 84 o pow. 0,2600 ha i 
82/2 o pow. 0,4500 ha. Podział dokonywany jest na wniosek właściciela nieruchomości.                         
W związku z tym wydzielone zostaną działki na nr 84/2 i 82/8 pod drogę powiatową (195 m2). 

W sprawie zostało wydane postanowienie opiniujące wstępny projekt podziału. 
Zarząd bez uwag przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. I.3. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących o podpisaniu w dniu 30 września br. umowy najmu jednego pokoju w 
internacie przy ul. Wyborskiej 12 dla nauczyciela. Umowa zawarta będzie na okres od 1.10.2017 
r. do 30.06.2018 r. na kwotę miesięczną 82 zł netto plus VAT.  

Zarząd nie miał uwag odnośnie wyżej przedstawionej informacji. 
 
Ad. I.4. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że jak co roku przeprowadzono przeglądy okresowe 

budynków Powiatu Nidzickiego. Budynki nadają się do dalszego użytkowania. p. Iwona 
Urbanowicz wymieniła zalecenia wydane  odnośnie budynków:  

1) Baszta - siedziba PINB:  
- wymiana posadzki na parterze, 
- wymiana płytek przy wejściu do budynku i zainstalowanie maty antypoślizgowej oraz 

zamontowanie barierki. 
2) lokal mieszkalny w Napiwodzie: 

- konieczna wymiana instalacji elektrycznej, 
- drobne naprawy ścian zewnętrznych. 
Ze względu na fakt, iż na nieruchomości, w której znajduje się lokal mieszkalny, będzie 

wkrótce realizowana rozbudowa budynku Domu Pomocy Społecznej w Napiwodzie, remont 
instalacji elektrycznej nie jest uzasadniony, gdyż będzie ona musiała być wymieniona w ramach 
tego przedsięwzięcia. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował członków Zarządu o działaniach 

podejmowanych przez PSOUU w sprawie nieruchomości w Napiwodzie. Zarząd podkreślił, żeby 
trzymać się ustalonych zapisów dotyczących własności nieruchomości. 

 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska.  
 
Ad. II.1. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła opinie Kuratorium Oświaty w Olsztynie odnośnie zmian 

wprowadzonych do arkuszy organizacyjnych szkół do dnia 30 września br.  



1)  
p. Jolanta Tymińska odniosła się do aneksu ZSZiO, w którym wprowadzono nauczanie 

indywidualne. Kuratorium zwróciło uwagę, że 3 nauczycieli przekracza godziny brutto. Dyrektor 
wysłał wyjaśnienie, że żaden z nauczycieli nie przekracza 1,5 etatu. Orzeczenia o nauczaniu 
indywidualnym są z końca sierpnia.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 319/2017 w sprawie 
zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
2) 
p. Jolanta Tymińska omówiła zmiany wprowadzone w arkuszu organizacji CKP. Związane 

są one ze zmianami na stanowiskach Dyrektora i Wicedyrektora. Ponadto Kuratorium wskazało, 
że 4 nauczyciele nie posiadają odpowiednich kwalifikacji. W opinii Kuratorium arkusz można 
zatwierdzić warunkowo. Wystosowane zostanie pismo, zobowiązujące nauczycieli do 
uzupełnienia kwalifikacji do końca roku.  

Zarząd przyjął powyższe uwagi i warunkowo zatwierdził aneks; podjął uchwałę Nr 
320/2017 w sprawie zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Centrum Kształcenia 
Praktycznego w Nidzicy, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
3)  
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Nidzicy o wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela emeryta na 5 godzin, 
ze względu na braki kadrowe.  

Zarząd rozpatrzył powyższy wniosek pozytywnie.  
Konsekwencją tej decyzji są zmiany w arkuszu organizacji jednostki, o których 

zatwierdzenie wnosi Dyrektor. 
Zarząd bez uwag, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 321/2017 w sprawie 

zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
4) 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że Ośrodek Dokształcania i Doskonalenia 

Zawodowego od 1 października prowadzi kursy. Kuratorium miało uwagę odnośnie kwalifikacji 
nauczycieli prowadzących. Dyrektor wyjaśnił, że na podstawie zbieżności mogą uczyć 
przedmiotów teoretycznych. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 322/2017 w sprawie 
zatwierdzenia arkusza organizacji Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w 
Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. II.2. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że do 15 września wpłynęło 19 wniosków o nagrody 

Starosty, z czego 1 nie kwalifikował się. Zaplanowana w budżecie kwota 13872 zł wystarcza na                 
9 pełnych nagród. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że ilość środków nie wystarcza na przyznanie nagród 
na wszystkie wnioski. Dlatego dyrektorzy dokładają ze środków szkoły do nagród Starosty. 
Wielkości te wówczas uwzględniają wszystkie wnioski, poza jednym, którym się nie kwalifikował. 

Zaznaczył, że zmienił się sposób oceniania nauczycieli. Teraz będzie im trudno uzyskać 
ocenę wyróżniającą, dlatego uważa, że trzeba będzie dostosować regulamin.  

Zarząd bez uwag przyjął informację do wiadomości. 
 



Ad. II.3. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła prośbę Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego o 

wydanie opinii na temat powołania na stanowisko Wicedyrektora p. Stanisława Lipińskiego. 
Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie wyraził pozytywną opinię w powyższej 

sprawie. 
 
Ponadto p. Jolanta Tymińska poinformowała, że ukazała się lista wniosków 

dofinansowanych z RPO. Nasz wniosek dotyczący termomodernizacji budynków w Jagarzewie 
również się na niej znalazł. Umowa jest przygotowana i niebawem do nas dotrze. Dodała, że 
inwestycja wyniesie ogółem 992.468,52 zł i realizowana będzie w ciągu 2 lat. Dofinansowanie 
wyniesie 792.134,82 zł. Przed podpisaniem umowy musimy zabezpieczyć środki na tę inwestycję 
w budżecie powiatu. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podziękował osobom zaangażowanym w przygotowanie 
dokumentacji projektowej. Ponad 2 mln zł na jednostki powiatowe udało się jak dotąd pozyskać. 
Liczymy jeszcze na 3 mln zł na Kościuszki  oraz 4.250.000 zł na informatyzację zasobów 
geodezyjnych.  ZSZiO może uda się pozyskać środki na szkolnictwo zawodowe. Liczymy także na 
pozyskanie środków z PROW na drogę Krokowo-Powierż.  

p. Jolanta Tymińska uzupełniła, że złożony został wniosek na wyposażenie gabinetów 
lekarskich w szkołach o wartości 19.700 zł.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki podzielił się informacjami dotyczącymi działań w sprawie 
budynku byłego Archiwum. Uważa, że praktycznie już udało się uzyskać zgodę na przekazanie 
Archiwum. Wartość budynku to ok. 5 mln zł. Mieniem Skarbu Państwa gospodaruje Starosta. 
Gdybyśmy nie zaakceptowali wniosku Gminy Nidzica, to nic by z tego nie wyszło. Współpraca z 
Gminą jest obustronna. Zawsze staramy się iść z nurtem i pomagamy samorządowi gminnemu. Jak 
dotąd nie było większych utarczek. Realizowaliśmy cele zgodnie z potrzebami gminy. Podsumował, 
że wspólne działania gminy i powiatu wpływają na poprawę warunków życia mieszkańców. 

Nawiązując do konieczności zabezpieczenia środków na termomodernizację budynków 
ZSRiO w Jagarzewie, zaznaczył, że konieczne jest w ciągu 30 dni od podpisania umowy (29 
września br.) podjęcie stosownej uchwały. Uważa, że należy wystąpić z wnioskiem do 
Przewodniczącej Rady o zwołanie w najbliższym czasie sesji Rady.  

Zarząd jednogłośnie wnioskował o zwołanie sesji Rady Powiatu. Wniosek stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 
 
Ad. III.1. 
p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła zawiadomienie o podjęciu przez Radę Gminy 

Kozłowo uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębie geodezyjnym Górowo. 

Zarząd przyjął informację bez uwag. 
 
Ad. II.2. 
p. Agnieszka Szczepkowska omówiła prośbę o wydanie opinii w sprawie realizacji 

inwestycji drogowej pn. „Budowa drogi publicznej przy ul. 1 Maja w Nidzicy. 
Zarząd nie miał uwag i wyraził pozytywną opinię. 
 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad. 
 
Ad. IV.1. 
p. Renata Mróz omówiła wnioski finansowe dotyczące zmian w budżecie: 



- decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 237/2017 z dnia 27 września 2017 r. 
zwiększającą plan dochodów w rozdziale 80102 § 2110 o kwotę 4484,81 zł rozdziale 80110 § 
2110 o kwotę 375,02 zł oraz w rozdziale 80111 § 2110 o kwotę 2899,91 zł, natomiast 
zmniejszającą plan dochodów w rozdziale 80101 § 2110 o kwotę 4284,83 zł. Zmiany dotyczą 
wyposażenia szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. W związku 
z tą decyzją wpłynęły także pisma Starostwa Powiatowego w Nidzicy uwzględniające wnioski 
placówek oświatowych dotyczące uzupełnienia brakujących środków na podręczniki.  

Zarząd zgodnie z decyzją Wojewody i wnioskami szkół zmniejszył plan dochodów 
w rozdziale 80101 § 2110 o kwotę 4284,83 zł, a następnie zwiększył plan dochodów w 
rozdziale 80102 § 2110 o kwotę 4484,81 zł, rozdziale 80110 § 2110 o kwotę 375,02 zł, 
rozdziale 80111 § 2110 o kwotę 2 899,91 zł. Zmniejszono plan wydatków w rozdziale 80101 
§ 4210 o kwotę 42,40 zł i § 4240 o kwotę 4242,43 zł, w rozdziale 80110 § 4210 o kwotę 28,71 
zł i § 4240 o kwotę 2871,20 zł, a następnie zwiększono wydatki w rozdziale 80102 § 4210 
o kwotę 44,39 zł i § 4240 o kwotę 4.440,43 zł, rozdziale 80111 § 4210 o kwotę 28,71 zł i § 
4240 o kwotę 2.871,20 zł, w rozdziale 80110 § 4210 o kwotę 29,70 zł i § 4240 o kwotę 
2970,24 zł, rozdziale 80110 § 4210 o kwotę 2,72 zł i § 4240 o kwotę 272,27 zł. 

- decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 209/2017 z dnia 15 września 2017 r. 
zmniejszającą plan dotacji celowej w dziale 852 rozdziale 85203 § 2110 o kwotę 2536 zł 
korygującą wysokość dotacji na podstawie o przeprowadzoną analizę w zakresie wykorzystania 
miejsc w domach samopomocy za okres styczeń- sierpień br. oraz w związku z działaniami 
związanymi ze zwiększeniem miejsc w środowiskowych domach samopomocy. 

Zarząd przyjął decyzję do wiadomości i zmniejszył plan dochodów w rozdziale 
85203 § 2110 o w/w kwotę, jak również plan wydatków w rozdziale 85203 § 2820. 

- decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 219/2017 z dnia 29 września 2017 r. 
zwiększającą plan dochodów  w rozdziale 85508 § 2160 o kwotę 28 223 zł. Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie wnioskowało natomiast o zmniejszenie planu wydatków o kwotę 1488 zł w 
rozdziale 85508 § 4300.  

Zarząd zwiększył plan dochodów, zgodnie z decyzją Wojewody, zmniejszył plan 
wydatków, zgodnie z wnioskiem PCPR, jak również zwiększył plan wydatków w 
rozdziale 85508 w: § 3110 o kwotę 27877 zł, § 4210 o kwotę 1834 zł. 

- Starosta dokonał podziału rezerwy celowej na nagrody Starosty dla nauczycieli w sposób 
następujący: ZSZiO- 4500 zł, ZSO – 4500 zł, ZSRiO – 3000 zł, PP-P – 1872 zł, co razem daje 
kwotę 13872 zł.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie zmniejszył wydatki w rozdziale 75818 § 4810 o w/w 
kwotę, a następnie zwiększył wydatki w: rozdziale 80130 (ZSZiO) § 4010 o kwotę 4500 
zł, rozdziale 80120 (ZSO) § 4010 o kwotę 4500 zł, rozdziale 80130 (ZSRiO) § 4010 o kwotę 
3000 zł, rozdziale 80143 (PP-P) § 4010 o kwotę 1872 zł. 

- Starostwo Powiatowe wnioskuje o zmniejszenie wydatków o kwotę 5977,40 zł w rozdziale 75515 
wg następującego wyszczególnienia: § 4010 o kwotę 1,11 zł, § 4110 o kwotę 869,19 zł, § 4120 o 
kwotę 107,20 zł, § 4170 o kwotę 4999,90 zł, a zwiększenie wydatków również o kwotę 5977,40 
zł w rozdziale 75515  w § 4300. Zmiany dotyczą sposobu rozliczenia z osobami świadczącymi 
usługę, zamiast osób fizycznych są usługodawcy wystawiający fakturę VAT. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
- Starostwo Powiatowe wnioskuje o zmniejszenie wydatków o kwotę 1500 zł w rozdziale 75020 § 

4430, a zwiększenie wydatków w tym samym rozdziale w § 4610. Zmiana ta konieczna jest ze 
względu na toczące się postępowania egzekucyjne u komorników sądowych z tytułu należności 
dotyczących usunięcia pojazdów z drogi oraz użytkowania wieczystego gruntów Skarbu 
Państwa, a także przekształcenia praw użytkowania wieczystego w prawo własności.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
- Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie wnioskuje o zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 2400 zł w rozdziale 80146 § 4300, natomiast zwiększenie o tę samą kwotę 



planu wydatków w rozdziale 80130 wg następującego wyszczególnienia: § 4210 o kwotę 400 zł, 
§ 4700 o kwotę 2000 zł. Zaoszczędzone środki jednostka chciałaby przeznaczyć na szkolenie 
kadry administracyjnej. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
- Starostwo Powiatowe wnioskuje o przesunięcie kwoty 14.000 zł w rozdziale 75020 z § 4300 na § 
4270. Zmiana ta spowodowana jest koniecznością pomalowania korytarzy i klatki schodowej w 
budynku Starostwa. Ostatnie malowanie miało miejsce w 2010 r. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku. 
Powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Nr 323/2017 Zarządu Powiatu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2017. Została ona podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. IV.2. 
p. Renata Mróz omówiła projekty uchwał Rady powiatu w sprawach:  

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2017, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2036. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty w/w uchwał. 
 

Ad. IV.3. 
p. Renata Mróz przedstawiła prośbę Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy o pomoc 

finansową w zakupie aparatu na potrzeby bloku operacyjnego. Jego koszt to ok. 100 000 zł.  
Zarząd widzi potrzebę zakupu w/w sprzętu, ale ze względu na wkład finansowy 

powiatu w planowaną inwestycję w szpitalu, przy udziale środków zewnętrznych, z 
przykrością musi udzielić odmownej odpowiedzi. 

 
Wobec wyczerpania porządku, przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 

   Protokołowała:     Przewodniczący Zarządu 
/ - / Małgorzata Jarka   / - / Grzegorz Napiwodzki 
 Wiceprzewodniczący Zarządu 
 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 Członek Zarządu  
 / - / Robert Radzymiński 

Członek Zarządu  
 / - / Janusz Kwiatek 

 
 


